
 

Svar interpellation:  

“Vad vill egentligen styret med funktionsrättspolitiken?” 
 
Sofia Frithioff (V) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

1. Vad vill egentligen styret med funktionsrättspolitiken i Linköpings kommun?  

I Linköping ska alla få möjlighet att vara delaktiga, leva på lika villkor och erbjudas 

lika möjligheter. Eftersom alla människor inte har samma förutsättningar är det viktigt 

att vi genom vår politik skapar lika möjligheter för alla. Det är vår vision med 

funktionsrättspolitiken i Linköping.  

 

2. Anser kommunalrådet att Linköpings kommun lever upp till det 

funktionshinderpolitiska målet?  

I början av varje ny mandatperiod görs en uppföljning av det funktionshinderpolitiska 

programmet. Samtliga förvaltningar skickar då in svar på ett antal frågor till Rådet för 

funktionshinder och delaktighet. I den senaste uppföljningen från 2022 framkom att 

vissa nämnder och förvaltningar är självkritiska till hur man lever upp till 

programmet. Därmed finns det förbättringspotential om hur varje förvaltning arbetar 

och informerar om programmet.  

 

 

Annika Krutzén (M) 

Kommunalråd och ordförande för social- och omsorgsnämnden 

 

https://sammantraden.linkoping.se/welcome-sv/namnder-styrelser/kommunfullmaktige/kommunfullmaktige-2024-01-30/agenda/vad-vill-egentligen-styret-med-funktionsrattspolitikenpdf?downloadMode=open

